



# 职业健康安全管理体系认证证书

证书编号：4592023S0381R0S

兹证明

沧州卓金管道科技有限公司

统一社会信用代码：91130925MA7GE40H0Y

注册地址：盐山县正港经济开发区

经营地址：河北省沧州市盐山县经济开发区正港园区207号

建立的职业健康安全管理体系符合标准：

GB/T45001-2020/ISO 45001：2018

通过认证范围如下：

钢管、管件、法兰的销售及相关职业健康安全管理活动

首次发证日期：2023年09月05日

本次发证日期：2023年09月05日 有效期至：2026年09月04日



批准号：CNCA-R-2018-459

证书签发人



获证组织必须定期接受监督审核，审核合格后此证书继续有效，本证书信息可在国家认证认可监督管理委员会官方网站（[www.cnca.gov.cn](http://www.cnca.gov.cn)）和公司网站（[www.bsjyrz.com](http://www.bsjyrz.com)）上查询

博森检验认证集团有限公司

北京市丰台区顺三条 21 号2号楼12B12 ( 100079 ) 010-67678962



# OCCUPATIONAL HEALTH AND SAFETY MANAGEMENT SYSTEM CERTIFICATION

Certificate No. 4592023S0381R0S

We hereby certify that

**CANGZHOU ZHUOJIN PIPING TECHNOLOGY CO., LTD.**

Unified Social Credit Code : 91130925MA7GE40H0Y

Registration Address : Yanshan County Zhenggang Economic Development Zone, Cangzhou,  
Hebei Province

Operation Address : No. 707 Zhenggang Park, Yanshan County Economic Development  
Zone, Cangzhou, Hebei Province

by reason of its Occupational health and safety Management System  
has been awarded this certificate for compliance with the standard:

GB/T45001-2020/ISO 45001 : 2018

The Management System Applies in the following area:

Sales and related occupational health and safety management activities of steel  
pipes, pipe fittings, and flanges

Certified since : Sep.5, 2023

Date of issue : Sep.5, 2023 Valid until : Sep.4, 2026



批准号: CNCA-R-2018-459

证书签发人



The certification organization must regularly accept the supervision and audit, after the audit is qualified this certificate continues to be valid, this certificate information can be found on the official website of the national certification and accreditation supervision committee ([www.cnca.gov.cn](http://www.cnca.gov.cn)) and the company's website ([www.bsjrzc.com](http://www.bsjrzc.com))

**Bosen Inspection & Certification Group Co. Ltd**

12B12, building 2, no. 21, shunsan road 3, fengtai district, Beijing (100079) 010-67678962